
 
PROTOKÓŁ  NR 82.2013   

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 16 kwietnia  2013.   

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Czonek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk -   Burmistrz Tłuszcza 
2. Krzysztof   Gajcy               -   Przewodniczący Rady  
3. Katarzyna Rostek               -   Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  
4. Joanna Jędrasik                  -   Zastępca kierownika OPS  
5. Kornelia Kostyra                -   mieszkanka Jasienicy  
6. Włodzimierz Malinowski   -   radny, członek Komisji Budżetu i Inwestycji  
    oraz Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska   
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Zapoznanie się z audytem  CKSiR w Tłuszczu. 
3. Sprawy bieżące w tym rozpatrzenie skargi mieszkanki Jasienicy. 
4. Wolne wnioski.  
5. Spotkanie z Burmistrzem w sprawie ustalenia stawek opłaty śmieciowej. 
6. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu został przyjęty. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji odczytał pismo skierowane przez Komisję do 
Burmistrza Tłuszcza w sprawie udostępnienia całego sprawozdania audytowego 
z załącznikami, w związku z przygotowywanym protokołem z kontroli w 
CKSiR . Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad3. Obecna na posiedzeniu Komisji mieszkanka Jasienicy Pani Kornelia 
Kostyra, odczytała pismo złożone do Komisji Rewizyjnej dotyczące 
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rozpatrywanej skargi na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, złożonej przez 
mieszkankę na Sesji Rady, na odśnieżanie prywatnej drogi przez ZGKiM w 
Tłuszczu. Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji zapytał - czy Pani występuje w imieniu wszystkich 
mieszkańców. 
 
Pani Kornelia Kostyra  odpowiedziała -  występuję w swoim imieniu, ale 
mieszkańcy powinni wiedzieć, że drogę można sobie odśnieżyć za trzy grosze.  
 
Przewodniczący Komisji - czy Pani oczekuje odpowiedzi na to pismo , które 
zostało skierowane do Przewodniczącego Rady z powiadomieniem Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Pani Kostyra - oczywiście i chciałabym  otrzymać faktury za trzy lata wstecz.  
Mieszkam tutaj już osiem lat i osiem lat odśnieżana jest ta droga. 
 
Przewodniczący Komisji - Komisja Rewizyjna przekaże sprawę 
Przewodniczącemu Rady i ……. 
 
Pani Kostyra – ja już wystąpiłam w tej chwili o kalkulację, ile Gmina płaci 
ZGKiM  za odśnieżanie terenu i mam nadzieję, że już nikt nie będzie mnie 
straszył sądem. Następnie Pani Kornelia Kostyra opuściła obrady  Komisji 
Rewizyjnej. 
  
Ad4. Pani Katarzyna Rostek i Pani Joanna Jędrasik  przedstawiły Komisji 
„Ocenę zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla gminy Tłuszcz”, załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu. Po zapoznaniu się i zaakceptowaniu przez 
radnych, dokument zostanie przesłany do Centrum Polityki Społecznej w 
Warszawie.  
 
Komisja zaprosiła na posiedzenie Komisji Burmistrza w celu uzyskania  
informacji na temat realizacji złożonego wniosku do Burmistrza na poprzednim 
posiedzeniu Komisji. 
 
Burmistrz poinformował, że  kserokopia  audytu CKSiR wraz załącznikami, 
zostanie Komisji za chwilę  dostarczona przez Sekretarza Gminy.  
Odnośnie trudności związanych z odbiorem budynku gimnazjum w Jasienicy 
Burmistrz wyjaśnił, że są dokumenty które były wcześniej przedstawiane 
Komisjom związane z wstrzymaniem prac na budowie. Oprócz tego Gmina 
otrzymała decyzję z Powiatowego Nadzoru Budowlanego w sprawie wykonania 
projektu zamiennego budynku.  
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Na pytanie radnego Włodzimierza Malinowskiego, czy 1 września br.  szkoła 
będzie otwarta, Burmistrz odpowiedział, że czynione są starania w tym 
kierunku.  
Wytworzyła się dyskusja pomiędzy Burmistrzem, a radnym Mirosławem 
Szczotka w powyższym temacie.  
Burmistrz  jeszcze dodał, że i inspektor p.poż. zauważył kilka rzeczy, które 
dodatkowo trzeba zmienić. W wewnętrznych salach trzeba przeprojektować 
drzwi z tego względu, że droga ewakuacyjna jest zbyt długa i tam gdzie jest 
klatka schodowa należy wydzielić odrębną strefę ogniową i w dachu 
zamontować klapę dymną i jak to wszystko będzie naniesione w tym projekcie 
zamiennym, wtedy zwrócimy się kontynuację prac.  
 
Radny Szczotka – trzeba robić dodatkowy projekt.  
 
Burmistrz – tak.  
 
Radny Mirosław Szczotka – kto będzie pokrywał koszty, poprzedni projektant, 
jak to będzie. Panie Burmistrzu, nie rzucajmy pieniędzmi na lewo, prawo, ktoś 
to projektował, ktoś uzgadniał ze strażakiem długość drogi, itd..  
Niech poprzedni projektant pokryje koszty, które teraz będą.   
 
Przewodniczący Komisji włączając się w dyskusję powiedział, że jeżeli będzie 
potrzeba, to Komisja powróci do tego temat i zwrócił się do Burmistrza z 
zapytaniem, czy  zostało wystosowane zaproszenie na najbliższą Sesję Rady do 
kierownika Powiatowego Urzędu Pracy  odnośnie przedstawienia informacji o 
stanie bezrobocia na terenie Gminy Tłuszcz i sposobów jego przezwyciężania.  
 
Burmistrz odpowiedział, że wstępnie już rozmawiał z Panią Jolantą Tlaga, ale 
nie jest jeszcze ustalona godzina. 
 
Ad5. Komisja przeprowadziła dyskusję na temat wyboru metody ustalania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty, a 
następnie udała się na spotkanie z Burmistrzem i z radnymi w powyższym 
temacie.  
 
Ad6.Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 22 kwietnia 2013 
roku godzina 8.30.  
  
Na tym protokół zakończono.                  
                              
Dokument utworzyła: Bożena Brzozowska                                

Dnia 18 kwietnia 2013 r.                                                   Przewodniczący Komisji 
                                                                                   Tadeusz Groszek                                                      


